
Zápisnica  
z riadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava, 
konaného dňa 7.6.2023 o 17:00 hod  v priestoroch ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka 
Šintava 

________________________________________________________ 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (Príloha č.1)  
Hostia: Mgr. Zuzana Endelová, riaditeľka školy  
 
Program zasadnutia:  
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Prehľad čerpania rozpočtu za Q1 2023 
3. Informácia o počte prihlásených/prijatých detí do MŠ a do ZŠ 
4. Správa riaditeľky o pedagogicko-organizačnom zabezpečení 
5. Správa riaditeľky o projektoch  
6. Iné 
 

Priebeh zasadnutia:  
 

1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril predseda RŠ Bc. Erik Herceg. Privítal prítomných a oboznámil ich s 
programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom súhlasili. 
 
2. Prehľad čerpania rozpočtu za Q1 2023 
 Riaditeľka školy informovala členov RŠ o plnení rozpočtu za 1.štvrťrok 2023. Prehľad príjmov 
a výdavkov ZŠ s MŠ je v Prílohe č.2.  
 

UZNESENIE č.8 : Rada školy berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu ZŠ, MŠ, VŠJ a ŠKD 
za 1. štvrťrok roka 2023.  
ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 
 

3. Informácia o počte prihlásených/prijatých detí do MŠ a do ZŠ 
 
Riaditeľka informovala členov RŠ, že pre šk. rok 2023/2024 podalo prihlášku do ZŠ 29 detí. 
Z tohto počtu: 
✓ 1 dieťa pokračuje v plnení predprimárneho vzdelávania v našej MŠ 
✓ 1 dieťa pokračuje v plnení predprimárneho vzdelávania v špeciálnej MŠ 
✓ 2 žiaci si podali prihlášku aj na ZŠ Fándlyho Sereď – nemáme ešte oznámenie, či 

nastupujú tam 
✓ 1 žiak si podal prihlášku aj na ZŠ Cirkevná Sereď – nemáme ešte oznámenie, či nastupuje 

tam 
Z týchto údajov vyplýva, že zapísaných je 27 žiakov. 
Do ZŠ pravdepodobne nastúpi 24 žiakov a otvorí sa jedna . 
Spolu v škole by malo byť 160 detí. Odchádzajú deviataci, 3 deti na 8 ročné gymnáziá, Juraj 
Javor na šp. školu do Serede, prídu 3 ukrajinské deti.  
 



Zápis do MŠ  
Zaevidovali sme 25 žiadostí, prijali sme všetky deti. Z toho 1 má žiadosť o individuálne 
vzdelávanie a 3 deti nastúpia až od 1.3. 2024 a 4 deti až od 1.4. 2024 
Spolu bude v budúcom šk. roku spolu cca 59 detí. 
 

UZNESENIE č. 9: Rada školy berie na vedomie informácie o počte zapísaných detí do MŠ a 
ZŠ pre šk. rok 2023/2024. 
ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0   
 

4.Správa riaditeľky o pedagogicko-organizačnom zabezpečení 
 
V budúcom šk. roku odchádzajú 2 vychovávateľky na MD. Na ich miesto sú prijaté p. Ištoková 
a p. Mgr. Veronika Rábeková z Hornej Kráľovej. Nakoľko prihlásených detí  do ŠKD je 59 (7 
detí nad povolenie zákona) – treba riešiť 3 oddelenie ŠKD so zriaďovateľom. 
 
V MŠ sa vracajú z RD: p. Mizeríková, p. Račkovičová. P. Navrátilová dala výpoveď, namiesto 
nej prijatá na TPP Nina Režnáková. 
 
V ZŠ odchádza do dôchodku p. Cmarková, požiadala u ukončenie pracovného pomeru. 
Namiesto nej na TPP prijatá p. Kavoňová.  Na zastupovanie RD Gregušovej prijatá p. 
Valachová Valéria zo Šintavy- tr. uč. 1. ročníka.  
Nakoľko ešte nie je jasné, ako dopadne hlasovanie – prelomenie veta prezidentky o 3 
hodinách TSV, zatiaľ nevieme, či bude pokračovať  súčasný  učiteľ TSV L. Halbavý (nakoľko 
mu nebudeme vedieť naplniť úväzok, ak neprejdú 3 hodiny TSV).  
 
Projektové zamestnankyne: končí projekt POP II, podali sme žiadosť POP III. M8me 
informácie, že by mali  byť tieto pozície zachované. T.j. v MŠ 1 asistent a 1 psychologička. 
V ZŠ 2 asistentky a 1 špeciálna pedagogička.  
Taktiež projekt digitálny koordinátor pokračuje - Mgr. D. Bábyová na 0,5 úväzku.  
 

UZNESENIE č. 10: Rada školy berie na vedomie informácie riaditeľky o pedagogicko-
organizačnom zabezpečení.  
ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 
 
5. Správa o riaditeľky o projektoch  
✓ Projekt Coop Jednota podaný- vybudovanie lezeckej steny, neprešlo. 
✓ Podaný projekt: POP III – profesie pomáhajúce deťom- vyhodnotenie v júni.  
✓ Projekt Čerstvé hlavičky – v hlasovaní zvíťazila MŠ  - budú dostávať ovocie 1x týždenne.  
✓ Projekt na rozšírenie kapacít ZŠ ešte nepodaný, nakoľko musí byť uzatvorená zmluva 

s dodávateľom. Aktuálne nie je ešte VO, nakoľko nemáme ešte rozpočet. Projektant 
Koričanský dodá materiály, prerábali sa projekty, nakoľko najskôr bola sľúbená jedna 
miestnosť, potom dve po mesiaci. 

Ak projekt prejde, vzniknú dve triedy, ktoré využijeme na kmeňovú triedu a ŠKD.  
 

UZNESENIE č. 11: Rada školy berie na vedomie informácie riaditeľky o stave projektov.  
ZA: 9, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 



 
 
6, Iné 
 
Treba riešiť výberové konanie na riaditeľa školy, nakoľko 7.2.2024 končí funkčné obdobie 
súčasnej riaditeľke. Je potrebné preto dodržať zákonom stanovené lehoty.  
 

Zúčastnení sa dohodli na ďalšom stretnutí RŠ vo štvrtok 31.8.2023 17:00 hod. 

 
 

Uvedené materiály sú k dispozícii na webovej stránke školy.  
 
Zasadnutie RŠ ukončil a prítomným poďakoval predseda Rady školy Bc. Erik Herceg. 
 
 
V Šintave: 7. 6. 2023   
 
 
Zápisnicu napísala:  Mgr. K. Tóthová 
 
 
podpis predsedu RŠ  
 
Skontroloval: Bc. Erik Herceg  
 
 
Príloha č.1: Prezenčná_listina.jpg 
Príloha č.2: čerpanie rozpočtu Q1_2023.xlsx 


